

[Text]

**Mr. Jarvis:** On penitentiaries, that is right.

**The Chairman:** And the meetings on Thursday would also be on penitentiaries.

**Mr. Jarvis:** Well, I wish you would hold on that because that has not been what we had tentatively scheduled according to the list that I had from our steering committee meeting of—I do not know how long ago because I have lost track of them. I had “former ministers” which I presume is a washout now.

I see the Solicitor General smiling so I presume it is a washout. And then in the afternoon of December 1 I had General Dare and Colonel Bourne. But that was a tentative steering committee report of some week and a half ago.

**The Chairman:** But I believe that was changed at the last meeting. The latest agreement that we have—we have had so many in the last weeks but I think this is the latest—on Tuesday we hear the Honourable Francis Fox on matters related to the RCMP at 3.30 and 8 p.m.; and on Wednesday the Honourable Francis Fox on the CPS; and that the two meetings on Thursday, December 1, be held at RCMP headquarters at Mr. R. P. Bourne’s headquarters.

**Mr. Jarvis:** I think that was in the afternoon but there was a meeting at 11 a.m. scheduled.

**The Chairman:** I said two meetings—11 a.m. and 3.30 p.m.

**Mr. Jarvis:** Well, they may be scratched. Can we leave that open? Can we just go to Wednesday?

**The Chairman:** All right.

**Mrs. Holt:** But Mr. Chairman, at the end of that meeting, if you recall—and I think Mr. Jarvis was there—there was an indication that they preferred not to make the tour this week but to go on with penitentiaries.

**The Chairman:** Perhaps we can leave those questions open until after this afternoon’s meeting.

**Mr. Jarvis:** Yes.

**The Chairman:** Can we give the Solicitor General any guidance on other engagements he has been pressed to accept? Can we meet him personally next week or . . .

**Mr. Jarvis:** Next week or on Thursday December 1?

**The Chairman:** No, Monday and Tuesday of next week when we probably will still have the estimates.

**Mr. Jarvis:** On Monday, yes.

**Mr. Woolliams:** Let us see his reaction . . .

**The Chairman:** He is not here Monday.

**Mr. Jarvis:** Tuesday.

**Mr. Woolliams:** He may tell us all today, Mr. Chairman, we may not need all this. I have a feeling he is going to come clean.

**Mr. Fox:** I told you all a long time ago.

**The Chairman:** Mr. Robinson.

[Translation]

**M. Jarvis:** D’accord.

**Le président:** Et les réunions de jeudi porteront également sur les pénitenciers.

**M. Jarvis:** Je ne suis plus du tout d’accord car cela ne correspond plus du tout à la liste du comité directeur; je ne sais plus de quand elle date car il y en a eu plusieurs. Une séance était prévue avec «les anciens ministres», mais je pense que cela a été annulé.

Je vois le solliciteur général sourire, donc je suppose que cela a bien été annulé. Dans l’après-midi du premier décembre, nous devons interroger le général Dare et le colonel Bourne. Je suis en train de vous lire un rapport intérimaire du comité directeur qui date d’une semaine environ.

**Le président:** Je crois que tout cela a été changé lors de la dernière séance. Selon le dernier calendrier que nous avons adopté, je reconnais qu’il y en a eu beaucoup au cours des dernières semaines, mardi nous devons entendre l’honorable Francis Fox sur des problèmes relatifs à la GRC, à 15 hs30 et à 20 h 00; mercredi, l’honorable Francis Fox au sujet du SCP; enfin, les deux réunions prévues le jeudi, 1<sup>er</sup> décembre, doivent se tenir au siège social de la GRC, dans le service de M. R. P. Bourne.

**M. Jarvis:** Il me semble que c’était dans l’après-midi, mais une séance avait été prévue à 11 h 00 du matin.

**Le président:** J’ai parlé de deux réunions, l’une à 11 h 00 et l’autre à 15 h 30.

**M. Jarvis:** Il se peut qu’elles soient annulées. Peut-on réserver notre décision et ne prévoir que la séance de mercredi?

**Le président:** D’accord.

**Mme Holt:** Monsieur le président, à la fin de cette séance, et je crois que M. Jarvis était présent, certains députés avaient dit qu’ils préféreraient ne pas faire cette visite cette semaine afin de mieux se consacrer aux problèmes des pénitenciers.

**Le président:** Je propose de réserver notre décision à ce sujet jusqu’à la fin de la séance.

**M. Jarvis:** D’accord.

**Le président:** Nous pourrions cependant informer le solliciteur général des réunions que nous avons l’intention de tenir et lui demander si nous pouvons le rencontrer personnellement la semaine prochaine . . .

**M. Jarvis:** La semaine prochaine ou le jeudi 1<sup>er</sup> décembre?

**Le président:** Non, lundi et mardi de la semaine prochaine, lorsque nous étudierons le budget.

**M. Jarvis:** D’accord.

**M. Woolliams:** Voyons ce qu’il va dire.

**Le président:** Il n’est pas là lundi.

**M. Jarvis:** Mardi.

**M. Woolliams:** Il pourrait aussi bien nous dire tout aujourd’hui, monsieur le président, ce qui nous éviterait de nous réunir à nouveau. J’ai l’impression qu’il va très bien se sortir de toute cette affaire.

**M. Fox:** C’est ce que je vous ai dit il y a bien longtemps.

**Le président:** Monsieur Robinson.